TIDEWATER CHINESE SCHOOL STUDENT COUNCIL ASSOCIATION https://tidewaterchineseschool.org



Recent Activity: The SCA and a few other students at Tidewater Chinese School volunteered at Thoroughgood House on Saturday, November 8th. They helped the local Master Gardener group with maintenance of the historic house grounds, doing tasks like removing vines and laying mulch.



Two teams took turns shoveling mulch and clearing vines out to protect old trees.

After gardening for three hours, the volunteers posed for a group picture in front of the newly cleared area.





Upcoming Events:

- 1. Students: Record a quick thankful clip for our annual Teacher Appreciation Video! It shows our gratitude towards the teachers of Tidewater Chinese School.
- 2. The Chinese School Talent Show is on **December 13th** this year; we look forward to all the wonderful performances.

HALLOWEEN COSTUME SUBMISSIONS

THANKS TO EVERYONE WHO SHARED PICTURES OF THEIR COSTUME THIS YEAR!

HERE ARE A FEW OF THE COSTUMES FROM CHINESE SCHOOL STUDENTS:







泰华德时报

泰华德中文学校学生会主办



最近活动:

11月8日, SCA和几位 中文学校的学生在 *Thoroughgood House* 志愿服务。他们帮助当地的园艺大师团队维护历史建筑周围的场地, 完成了移除藤蔓和铺设覆盖物等任务。



两组学生轮流铲土铺覆盖物, 清理藤蔓, 以保护老树。

经过三个小时的园艺工作, 志愿者们在清理过的 区域前合影留念。



即将来临的活动:

学生们: 请录制一段简短的感谢视频, 表达我们对中文学校老师的感激之情, 视频将用于我们每年的教师感恩视频。

今年的中文学校才艺表演将于12月13日举行, 我们期待看到所有精彩的表演!

万圣节服装提交

感谢大家今年分享他们的万 圣节服装照片!

以下是几位中文学校学生的 服装:

